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Zápis č. 1/2011 
z jednání Ústřední odborné komise chovatelů drůbeže,  

které se konalo dne 25. března 2011 v Praze 

 
 

 
Přítomni: J. Bayer, V. Brdička, M. Hertl, Ing. R. Konrád, I. Pavel, Ing. F. Šonka, J. Vilhelm, 

                E. Stejskalová 

 

PROGRAM:   

1. Úvod, kontrola usnesení z minulého jednání  

2. Příprava Ústřední konference delegátů odbornosti chovatelů drůbeže  

3. Různé, diskuse, závěr 

 

Ad 1)  Úvod, kontrola usnesení z minulého jednání 

     Jednání zahájil Ing. František Šonka, předseda ÚOK CHD. Jaroslav Bayer prověří u 

výrobce kroužků možnost distribuovat kroužky na drůbež do 10. února (než se začnou 

konat VČS). ÚOK CHD navrhne ÚV ČSCH, aby termíny CV, CVMK a CVMD byly 

chráněné, tak jako to bývalo dříve. V roce 2012 se bude konat CVMK a CVMD 

v Hodoníně (7. až 9. 9. 2012). 

USNESENÍ DR 11/1/1/1: Jaroslav Bayer prověří u výrobce nánožních kroužků možnost 

distribuovat kroužky na drůbež do 10. února. 

USNESENÍ DR 11/1/1/2: ÚOK CHD navrhne ÚV ČSCH, aby byly termíny CV, CVMK a 

CVMD hájené tak, jak tomu bylo dříve. 

 

Ad 2)  Příprava Ústřední konference delegátů odbornosti chovatelů drůbeže 

     Konferenci, rozšířenou o doplňkové volby, bude řídit Ing. Richard Konrád. Do 

mandátové a návrhové komise byl za ÚOK CHD navržen Josefa Vilhelm, do volební 

komise Jaroslav Bayer. Byl projednán návrh volebního řádu. 

1. Volit se bude jeden člen ÚOK CHD. Právo volit mají delegáti OO ČSCH, 

oblastních organizací ČSCH a městských organizací ČSCH. Doplňkové volby 

proběhnou v případě, že bude přítomen nadpoloviční počet zvaných delegátů 

(konference bude usnášeníschopná). Volby budou tajné. 

2. První kolo voleb – vítězný kandidát musí získat nadpoloviční počet hlasů 

přítomných delegátů. Pokud se tak nestane, proběhne druhé kolo. 

3. Pokud ani ve druhém kole žádný z kandidátů nedostane nadpoloviční počet hlasů, 

uskuteční se třetí kolo voleb. Toho se účastní dva kandidáti s nejvyšším počtem 

hlasů.  

Dále byli schváleni kandidáti do ÚOK CHD – přišly tři dotazníky, všechny správně 

vyplněné. Kandidáti – Antonín Bohuněk st., Josef Škoda, Ladislav Štolba. Volební období 

nového člena ÚOK CHD bude končit s volebním obdobím celé ÚOK CHD. 

USNESENÍ DR 11/1/2/1: Konferenci bude řídit Ing. Richard Konrád, v mandátové a 

návrhové komisi bude za ÚOK CHD Josef Vilhelm, ve volební Jaroslav Bayer. Byl 



projednán návrh volebního řádu a seznam kandidátů (viz výše). Volební období nového 

člena ÚOK CHD bude končit s volebním obdobím celé ÚOK CHD. 

 

Ad 3)  Různé, diskuse, závěr 

     Byla podána informace o genetických zdrojích českých slepic. Dosud je uznáno pět 

chovů. Bude nutné dbát na to, aby nedocházelo k úzké příbuzenské plemenitbě. Jestliže by 

klub na vzniklou situaci nereagoval, věc by řešila Plemenná kniha drůbeže. Bylo řečeno, že 

se plánuje založení Klubu chovatelů šumavanek. 

     Bylo připomenuto, aby Ing. Richard Konrád v ÚV ČSCH projednal sankční doložku 

k hospodářské smlouvě týkající se výroby nánožních kroužků.  

    Ing. František Šonka upozornil na to, že někteří posuzovatelé úmyslně poškozují na 

výstavách maransky tím, že třídu „Výluka“ dávají zvířatům, která výluková nejsou. Ivan 

Pavel uvedl, že pokud se tento úmysl prokáže, bude se celá záležitost řešit.  

    Jednáno bylo o Zooparku Vyškov – spolupráci mezi ním a ÚOK CHD si po zesnulém 

Miloslavu Procházkovi vezme na starosti Jaroslav Bayer. 

     Již dojednané testování VE a z VE v Testovací stanici v Opavě muselo být odvoláno 

z důvodu výpovědi zaměstnance, který se měl v Opavě testováním zabývat. 

     Pokud Zdeněk Dráb neuhradí do konce června 2011 svoje dluhy vůči Sekretariátu ÚV 

ČSCH, bude mu pozastavena posuzovatelská činnost. Pokud se prokáže, že už není členem 

ČSCH, bude ze sboru posuzovatelů vyloučen.  

     Ivan Pavel referoval o připravované změně Klubu chovatelů českých hus na speciální 

základní organizaci. Miloslav Hertl informoval o připomínce, kterou má k věcnému návrhu 

Stanov ČSCH. 

USNESENÍ DR 11/1/3/1: Účastníci jednání berou na vědomí informace o genetických 

zdrojích českých slepic. 

USNESENÍ DR 11/1/3/2: Ing. Richard Konrád v ÚV ČSCH projedná sankční doložku 

k hospodářské smlouvě týkající se výroby nánožních kroužků.  

USNESENÍ DR 11/1/3/3: Jestliže budou posuzovatelé při posuzování úmyslně vylučovat 

maransky, které nejsou výlukové, bude se tato záležitost řešit. 

USNESENÍ DR 11/1/3/4: Jaroslav Bayer byl pověřen spoluprací ÚOK CHD se 

Zooparkem Vyškov. 

USNESENÍ DR 11/1/3/4: Účastníci jednání berou na vědomí informaci o zrušeném 

testování VE a z VE v Testovací stanici v Opavě. 

USNESENÍ DR 11/1/3/5: Pokud Zdeněk Dráb neuhradí do konce června 2011 svoje dluhy 

vůči Sekretariátu ÚV ČSCH, bude mu pozastavena posuzovatelská činnost. Pokud se 

prokáže, že už není členem ČSCH, bude ze sboru posuzovatelů vyloučen. 

USNESENÍ DR 11/1/3/6: ÚOK CHD vyslechla informaci Ivana Pavla o připravované 

změně Klubu chovatelů českých hus na speciální základní organizaci a informaci 

Miloslava Hertla o jeho připomínce k věcnému návrhu Stanov ČSCH. 

 

 

     Poté bylo jednání zakončeno. 

 

 

                                                                    Ing. František Šonka, v. r. 

                                                                        předseda ÚOK CHD 

 

 

 

Zapsala – Eliška Stejskalová 

Ověřovatelé zápisu – Josef Vilhelm, Ing. Richard Konrád 


